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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen konkrét intézkedéseket kíván tenni a 
rendőrség a bulinegyed közbiztonsági helyzetének javítása érdekében?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Köszönettel megkaptam a K/4140. és K/4141. számú írásbeli kérdésemre adott államtitkári 
tájékoztatót, amely csak nagyon általános és elnagyolt ígéreteket tartalmazott az ún. bulinegyeddel 
kapcsolatban.

Választókerületemben, a VI. és VII. kerületben működő bulinegyed közbiztonsági problémáinak 
gyökere, hogy az ott naponta megforduló több tízezres látogatótömeg a mostaninál 
nagyságrendekkel nagyobb és folyamatos hatósági jelenlétet igényelne az közterületeken. 
(Különösen kiemelt időszaka ennek az este 22 és reggel 6 óra közötti idősáv.)

Nem alkalmi razziákra és kampányszerű hatósági fellépésekre, hanem az érintett kerületi 
rendőrkapitányságok közterületen bevethető személyi állományának jelentős emelésére van 
szükség, mert a jelenlegi létszámuk teljességgel elégtelen a megnövekedett hatósági feladatok 
ellátására.

A jelenlegi helyzetet ahhoz tudnám hasonlítani, mikor egy üres futballstadion őrzését végző 
személyzeti létszámmal akarnánk a teltházas meccs napján is a rendet biztosítani.

A fentiek, illetve a kapott államtitkári tájékoztató alapján a következő kérdéseim lennének Önhöz:

Hajlandó-e a minisztérium a terézvárosi és az erzsébetvárosi kerületi kapitányságok állandó rendőri 
állományának érdemi megerősítésére a közeljövőben? Ha igen, milyen mértékben?

Konkrétan mit jelent az, hogy a rendőrség Erzsébetváros Önkormányzata Rendészeti 
Igazgatóságának (ERI) tevékenységét „fokozottan támogatja”?



Megtisztelő válaszát megköszönöm!

Budapest, 2019. február 4.

Dr. Oláh Lajos
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